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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Filippa Hultin
Ordförande 23/24 Alva Limbäck

Vice ordförande 23/24 Filip Berqvist
Kassör 23/24 Felix ”Örnen” Hörnfeldt

Sekreterare 22/23 Harald de Blanche
Skyddsombud 22/23 Hedda Nooij

Informationsansvarig 22/23 Andreas Erlandsson
Ordförande DP 22/23 Arvid Kolstad
Ordförande F6 22/23 Oskar Jonsson

Ordförande SNF 22/23 Adam Orthag
Ordförande Foc 22/23 Ludvig Nordqvist

Sökade SNF Alexander Bohlin till §6

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Viktor Arvidsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Alva Limbäck, Felix ”Örnen” Hörnfeldt, Hedda Nooij, Arvid Kolstad, Oskar
Jonsson, Adam Orthag, Ludvig Nordqvist och Alexander Bohlin adjungeras in
med närvaro- och yttranderätt.

§4 Entledigande Erik säger att Rebecka Baker har bett att få bli entledigad från Fabiola.
Beslut: Att entlediga Rebecka Baker från Fabiola.

§5 Fyllnadsval Alexander Bohlin är 21 år, går f21 och har körkort. Han söker veckobladerist i
SNF för att han vill bidra till arbetet. Han vill städa upp kurssidorna på Ftek
då kurserna som tas under tvåan och trean inte är särskilt utförliga.
Beslut: Att välja Alexander Bohlin till veckobladerist i SNF.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Putt har varit på programrådsmöte. Bland annat så diskuterades examination-
skraven. Enligt lag så måste alla läromålen testas under examinationen. Detta
sker inte i nuläget och högskolan ser över hur det skall hanteras.
Gabriel har skickat ut mycket pengar.
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Mikael har precis varit på institutionsrådsmöte för MV. De talades om en
tjugoårssatsning som skulle genomföras. De anställda uttryckte att det kommer
bli en utmaning att hålla kvaliteten i utbildningen under satsningen då bland
annat kurser skall slås ihop för att kunna utbilda fler elever på färre lärare. De
vill effektivisera och rekrytera fler toppforskare.
Erik har haft sin postöverlämning med Alva, vart på FuM samt börjat skriva
om arbetsbeskrivningarna.

§6.2 DP DP har lämnat kontrollen till nya DP. De hade postohm i lördags.

§6.3 F6 F6 har haft en överlämningsgasque. Det nya F6 har bestämt att PR ska ha
Comic Sans på benet. Sanna skriver på sin överlämning.

§6.4 FnollK NollK har haft sittning för nya F6 och nya DP.

§6.5 SNF Beatriz har skrivit på sin överlämning.

§6.6 Foc Foc har lämnat full kontroll till de nya. De nya har städat rummet.

§6.7 FARM FARM har skrivit en detaljplan för mässan nu. De skall börja förbereda vid 2
natten innan mässan. Ryggsäckarna som tidigare troddes inte finnas finansier-
ing för kanske blir av.

§7 Lokalfrågan Inget nytt har kommit upp kring lokalerna. Det sägs att GU har varit väldigt
noga med kontrakten på sistone och man bör tänka på det om man vill boka
Hilbert.

§8 Äskningar Vi har fått in ett par äskningar som behöver behandlas.
FIF har äskat för att köpa in representationsplagg för samma summa som
Foton får efter att vi höjde deras budget till 600 kr per person. De har bett om
antigen att få lika mycket per person eller totalt som Foton får. Det sägs att
de har fått bidrag från SAIF att köpa varsity tröjor samt att de har även köpt
collage tröjor. Viktor säger att de använde sina egna pengar till collage tröjor
förra året samt att varsity tröjorna skall stanna inom FIF. Det sägs att det är
rimligt att ha en nivå för representationsplagg för varje organsform.
Ekonomisk policy diskuteras. Mikael säger att vi kan ta bort lydelsen om tryck
i policyn då den endast är relevant för JämF.
Mikael yrkar på att alla sektionsföreningar skall få 600 kr i representation-
splaggsbudget och att stryka lydelsen kring tryck i ekonomisk policy. Mikael
säger alla andra skulle kunna få 200 kr till representationsplagg. Det sägs att
vi har många poster som inte egentligen behöver ha representationsplagg. Erik
säger att om man skall undanta vissa så borde man skriva en policy vad ett
representationsplagg är och hur det skall användas.
Valberedningen har också äskat för att få köpa representationsplagg. De äskar
150 kr per person vilket totalt blir 1050 kr. Gabriel tycker att det är rimligt
att de skall ha represenationsplagg. Han vill dock ge dem 200 kr per person.
Erik säger att det förra året togs ett beslut om att flaggmarsalken skall få en
kemtvätt bekostad av sektionen. Eftersom vi har antagit en ny policy nu där
detta inte stod med så frågar Erik som det skall vara med. Det sägs att genom
tjänsten som Store erbjuder så kostar det i nuläget 600 kr att skicka något till
kemtvätt. Mötet tycker det låter som en bra idé men vill lägga till resten av
fanfariet då de också bär högtidsdräkt emellanåt. Filip anser att revisorerna
bör få kunna få arbetsmat likt andra organ. Mötet håller med.
Beslut: Att ändra i ekonomisk policy så att alla sektionsföreningar får köpa
representationskläder för 600 kr per person, godkänna att valberedningen köper
in kläder för 200 kr per person, lägga till i ekonomisk policy att Fanfariet får 600
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kr per person för kemtvätt och ändra i ekonomisk policy så revisorer omfattas
av bestämmelserna kring arbetsmat.
Erik påminner om den bordlagda äskningen kring märken till Gameboy. Det
sägs att de inte längre är relevant då de fortfarande heter Gameboy.
Beslut: Att neka Gameboys äskning för märken.

§9 Sommaren Erik säger att sommaren närmar sig. Han undrar om folk skulle kunna tänka
sig att ha ett möte under sommaren för att slå fast saker som arbetats med
innan dess. Mötet är överens om att det är en bra idé.

§9.1 Focus Lucas säger att DP kan välja att stänga Focus under sommaren och frågar
Arvid vad de hade tänkt. Han vet inte riktigt men skall höra med nya DP.

§10 Övriga frågor

§10.1 Post Örnen undrar om det kommer komma någon post under sommaren. Det sägs
att det inte kommer mycket post men det kommer viktig post så man bör kolla
brevlådan.

§10.2 SaFT Alla som var på SaFT skall swisha Putt 250 kr.

§10.3 Sektionsmöte Det blir ett sektionsmöte imorgon trots att vi inte skall behandla några frågor.

§11 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.

§12 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:06!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Viktor Arvidsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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